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TO:　　　　Assista nt School§ Division Su perintendent

Chief, CID & SGOD

Education Program Supervisors

Pu輔c SchooIs District Supervisors

Elementary and Seconda「γ Schoo周eads

AII Othe「 Concerned

September 7, 2020
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Su馴ECT:　　TRANSF鰍OF MANAGEMENT AND SuP開VISION OF T椛CA椛部GulDANCE

P鼠OG鴫AM

1.　　1n compliance to the Department Memorandum dated May 15, 202O,the Department of

Education′s Bureau ofしea「ner Support and SeWices (BしSS) under the strand of the Office of the

Undersecretary for Adm面stratlon, had conduded輔er-Phasing between Cur「ic面m and

lnstruction Strand and Adm師§tration Strand has identified the transfer of management and

SuPerVision of the Career Guidance Program from the Bureau of Learner Suppo競Services-Youth

Formation Division(BしSSD-YFD) to the Cu「ricuIum and In§t「uCtion(Cl) Strand.

2.　　This transfer of management and supervision aims to further strengthen each diviston’s

mandate in terms of the necessary structures and processes foe effective program

i m pleme亜ation.

3. Attached is the Depa競ment Memorandum.

4. 1mmediate dissemination and compliance ofthis Memorandum is h喧hlY desired.

子
亀

).

さヽ　　「, ㌫
藍
瀞

ー

〇

〇

一

く

く

`

書

く

l

e

l

争

!

圏
開
園

繕
輯



墜董議団
磐餌場鞘的蝿邦的如鴎.

箸櫓靭馳湘掲榔劃揮翰融棚卸機
雷卸睦鵠彊蹄職厳密地軸鄭徴職惚馳ぬ

0隔意櫨蝦は寄酬0
賞罰場寄精細油脂櫨

ま与㍍呼蜜喰榔

確か:　　勤蜘孤細め魅.寝聾か亀鵬棚臆寄

U職寄電話敬霜を亀a平め重C櫨調i鍬瓦関脇敬濃め雲蘭施Q掛

軸細めが寄鋤露骨書真説閥血糖

D蜜℃Ct調書蜜耽嶋弧ぜ鵬邸調練登載捌地盤艶触発

寄劉能競漉拍動ま轟劃輝鉦は

O嘉C-C出直1蹄抽出地軸放胆駐独s主調

軸軸:　雌蝶蜜班翻輪愚問師勝雷鳥瑠寄醐藩の蜜
髄噴飯榔鴎班隷醐捌閲晦欝崇鱒

競輪雛嘗軸や00旗虹d放出提r∵輯敵襲開講迫也庭軸綱亜職孤独d
血奉寄櫨軸壌櫨抽出急櫨種粧膳Å地軸噴油説髄膜d址略競艇直観軸蝕肥軸陣
確固軸心抽膿血脇腹瞭髄腹葛劃劇連館曲劇場接噌職狐撮場面
餌場腰間鮒蘭重き食油耽車軸閲的髄鞘軸寄聞出。鶴
間掛軸膿軸腿葵血書櫨劃血曲堪陣露龍楓膿Iし

取睡抽弧艇癒導宙醐餌虫曲並聡め血融蹄軸間鴨曲珊
鋲c組曲庶政撤電勤鎧龍d趨耗血船田膿的日出私露軸捻軸呼寝軸爛覧隠軒櫨絶勝鶉悪

徳r軸聴聞旗頭馳儲慎也軸恥

的ぬ瞳棚粗め枕c t胎随も也電徹的出雲綿t料魯急場露も嚢舶地顔軸的撮
む聞楓蹟彊㍍遣欧

嘉〇日珊瑚　陣曜隠膜　救出腹掛馳駆　波蝕曲　ね蘭　の雅で　粗e　露捷既製町

軸舗道批轟きで郎軸如励軸は隠髄復職露性腺龍紺終曲
職暗唱髄脆軸関口脳腫r蛙膳鞘籍軸,畑放出灯駆救血
鍵蹟沌披露軸堆め銅盤駕嫁r鐙血d撞櫨離籍産出を指確聞髄鞘

吋掛合龍練騨蜜忠蜜車軸船艇軸唾喝辱知虫垂腿裏懇誌r曲譜
竃強調躯陶場r衝“職を濃捨産出登場

蜜.題割出勘軸読叡l感闘孤軍o龍飽請抵融組髄職烏敬曙嘘櫨峡Qf諒駈軸閑地趣

範すききr馳軸的虞鵜車種龍組鏡を世職農きざ飽暖連載減船噸把露盤掛親龍蜜

重職恥辱競艇a購tO be雌i膿め観取轟酬to耽e職割陣穏謡壬



国璽害

一議寵ぷ議書散$軸か雌軸掛軸輯

政財醐軸故濃.


